UGARIT ALPHA FOR LEGAL TRANSLATION

Mol: : 050 3424010 Tel: 04 2828045 E-mail: ugarit.tra@gmail.com



💾 ألفا لخدمات الترجمة القانونية

متحرك: 050 3424010 هاتف : 2828045

ugarit.tra@gmail.com : ايميـل

United Arab Emirates Ministry of Interior General Directorate of Civil Defense

No: 2025-4-419129

"Certificate of Compliance with Preventive Safety Conditions"

This certificate was issued based on Cabinet Resolution No. (24) of 2012 regarding the organization of civil defense services in the country:

Facility Commercial Name:	License Number: 131218	Plot Number:
COSMOPOLITAN INTERNATIONAL	(professional)	
INDIAN PRIVATE SCHOOL LLC		
Owner: Ahmed Ali Shahdad Rahmah Al-	Nationality: United Arab Emirates	
Raeesi	-	
Address: Central Sector - Al Jurf 2 - Ajman	Certificate Validity: from	Issued on:
	23/06/2025 to 22/06/2026	23/06/2025

It was found to meet preventive safety requirements on 23/06/2025. Notes:

- Fees have been paid by receipt No. (10527271460659918949)
- It is necessary to comply with the approval of contracts for the periodic maintenance of safety and fire prevention devices and equipment from one of the approved companies.
- Any modifications to safety systems and equipment, and fire prevention or activity requires prior approval from the Civil Defense.
- The building must be connected to the Hassantuk system for building protection contact number (800333363)
- In the event that any of the preventive safety requirements are violated, the facility will be fined (form of fines seen behind the certificate)
- The certificate shall be placed in a prominent and visible place
- The Civil Defense must review the building annually.
- Please complete the training procedures within a maximum of 60 days, otherwise the facility will be subject to legal accountability in accordance with Ministerial Council Resolution No. 24 of 2012.

Phone: 06-7035500	Fax: 06 - 7035575	Website: www.acd.gov.ae	for Emergencies 997, 999		
Complaints and Suggestions System: www.fms.ae					
Our Vision: To have the United Arab Emirates as the best country in the world in					
achieving safety and security					

The certificate was issued electronically and does not require a signature

Owners Appendix

No.: 419129-4-2025

License Holder Name	Role	Nationality
Metropolitan Educational	Partner	
Management LLC	يت ألفا لقدمات الذي	
	ارمتر جم الفنون المحتود المحت	Ann

United Arab Emirates Ministry of Interior **General Directorate of Civil Defense**



دولة الامارات العربية المتحدة وزارة الداخلية القيادة العامة للدفاع المدني

الرقم: 419129-4-2025

شهادة استيفاء شروط السلامة الوقائية

صدرت هذه الشهادة استنادا إلى قرار مجلس الوزراء رقم (24) لسنة 2012 م في شأن تنظيم خدمات الدفاع المدنى بالدولة

رقم الأرض:

رقم الرخصة: 131218 (مهنى)

مدرسة كوزموبوليتان الدولية الهندية الخاصة ذ.م.م

الاسم التجاري للمنشأة:

الإمارات العربية المتحدة الجنسية:

احمد على شهداد رحمه الرئيسي

المالك:

حررت بتاريخ: 23/06/2025

صلاحية الشهادة: من 23/06/2025 إلى 22/06/2026

القطاع الاوسط _ الجرف 2 _ عجمان

العنوان:

وقد وجد مستوفى لشروط السلامة الوقائية بتاريخ 23/06/2025

- ـ تم تسديد الرسوم بإيصال رقم .(10527271460659918949)
- ـ يجب الإلتزام بإعتماد عقود الصيانة الدورية لأجهزة ومعدات السلامة والوقاية من الحريق من إحدى الشركات المعتمدة.
 - _ أي تعديلات في أنظمة وأجهزة السلامة والوقاية من الحريق أو النشاط يتطلب موافقة مسبقة من الدفاع المدني.
 - _ يجب ربط المبنى بنظام حصنتك لحماية المبانى _ رقم التواصل .(800333363)
 - ـ في حال الإخلال بأي من اشتراطات السلامة الوقائية سيتم مخالفة المنشأة (نموذج المخالفات خلف الشهادة).
 - _ توضع الشهادة في مكان بارز وواضح للعيان.
 - _ مراجعة الدفاع المدني سنوياً للكشف على المبنى.
- ـ يرجى الانتهاء من إجراءات التدريب خلال 60 يوم كحد أقصى و إلا سوف تتعرض المنشأة للمساءلة القانونية وفقا لقرار مجلس الوزارة رقم 24 لسنة 2012 م.

الموقع الالكتروني: www.acd.gov.ae

فاكس: 7035575 _ 06

هاتف: 7035500 _ 06

نظام الشكاوى والمقترحات: www.fms.ae

للطوارئ 997 999 Emergency



رؤيتنا أن تكون دولة الإمارات العربية المتحدة من أفضل دول العالم في تحقيق الأمن و السلامة

تم إصدار الشهادة إلكترونياً ولا تحتاج إلى توقيع

2/1



United Arab Emirates Ministry of Interior General Directorate of Civil Defense



دولة الامارات العربية المتصدة وزارة الداخلية القيادة العامة للدفاع المدني

الرقم: 2025–4–19199

ملحق الملاك

الجنسية	الصفة	اسم صاحب الترخيص
-	شريك	ميترى بوليتان لإدارة المنشآت التعليمية ذ.م.م



رؤيتنا أن تكون دولة الإمارات العربية المتحدة من أفضل دول العالم في تمقيق الأمن و السلامة

تم إصدار الشهادة إلكترونياً ولا تحتاج إلى توقيع

2/2

